
BOA.0002.2.3.2023 

RADA MIEJSKA PNIEWY 

  

PROTOKÓŁ NR LIII/23 

z LIII sesji Rady Miejskiej Pniewy,  

odbytej w dniu 27 kwietnia 2023 r.  

w Bibliotece Publicznej Centrum Kultury Pniewy ul. Wolności 6  

  

LIII sesję Rady Miejskiej Pniewy rozpoczęto w dniu 27 kwietnia 2023 r.  

o godz. 15.30 i zakończono w dniu 27 kwietnia 2023 r. o godz. 18.26 

  

Na ogólna liczbę 15 radnych, w sesji uczestniczyło 12 radnych. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

  

Spoza Rady w sesji uczestniczyli: 

1.    Burmistrz Gminy – Jarosław Przewoźny 

2.    Zastępca Burmistrza Gminy – Józef Ćwiertnia 

3.    Radna Powiatu Szamotulskiego – Bernadeta Markiewicz 

4.    Radny Powiatu Szamotulskiego – Sławomir Chamczyk 

5.    Skarbnik Gminy – Elżbieta Bandurowicz 

6.    Sekretarz Gminy – Justyna Chamczyk 

7.    Pracownicy Urzędu Miejskiego Pniewy  

8.    Kierownicy Gminnych Jednostek Organizacyjnych 

9.    Sołtysi Gminy Pniewy 

10. Mieszkańcy 

Lista obecności gości stanowi załącznik 2 do niniejszego protokołu  

  

Porządek obrad 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LII sesji. 

4. Przyjęcie porządku obrad.  

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 



6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

7. Informacja o przyjętych wnioskach komisji w okresie międzysesyjnym. 

8. Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Pniewach.  

9. Informacja o funkcjonowaniu Pniewskiego Towarzystwa Budownictwa 

Społecznego. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania nagrody za osiągnięcia w dziedzinie 

twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury za rok 2022. (druk 

424/23) 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania nagrody za osiągnięcia w działalności 

sportowej za rok 2022. (druk 425/23) 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na rok 2023 na terenie gminy 

Pniewy oraz określenia sezonu kąpielowego. (druk 426/22) 

13.  Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości 

i porządku na terenie gminy Pniewy. (druk 427/22) 

14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnej stawki opłaty za opróżnianie 

zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych 

oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych. (druk 428/22)  

15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie gminy Pniewy. (druk 429/22) 

16. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wzoru deklaracji o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.(druk 430/22) 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru 

rewitalizacji  na terenie gminy Pniewy. (druk 431/23) 

18. Podjęcie uchwały w sprawie „Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Dębina, Buszewko, 

Szymanowo”.(druk 432/23) 

19. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie opłaty targowej (druk 433/23) 

20. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Województwu Wielkopolskiemu pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej na pokrycie części wkładu własnego 

w związku z realizacją Projektu pn. „Rewitalizacja linii kolejowej  

nr 368 Międzychód – Szamotuły” w ramach Programu Uzupełniania Lokalnej 

i Regionalnej Infrastruktury Kolejowej - Kolej+ do 2029 roku. (druk 434/22) 

21. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2023. (druk 435/23) 



22. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Pniewy na lata 2023-2032. (druk 436/23) 

23. Interpelacje i zapytania radnych. 

24. Wolne wnioski i informacje. 

25. Zakończenie 

 

1.    Otwarcie sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy Krzysztof Matuszak dokonał otwarcia LII 

sesji, witając radnych Rady Miejskiej, Burmistrza Gminy Pniewy Jarosława 

Przewoźnego, Radnych Powiatu Szamotulskiego, Zastępcę Burmistrza Gminy, 

Skarbnika oraz Sekretarza Gminy, pracowników Urzędu Miejskiego, mieszkańców 

oraz wszystkich obserwujących obrady online. 

Przewodniczący poinformował zgodnie z wymogami RODO, że obrady Rady 

Miejskiej Pniewy są transmitowane na żywo i utrwalane. Szczegółowe informacje i 

nagrania dostępne są na stronie internetowej Urzędu Miejskiego i w Biuletynie 

Informacji Publicznej. Jednocześnie przypomniał, że wszelkie wystąpienia i 

wypowiedzi poszczególnych osób muszą być zgodne z obowiązującymi przepisami 

dotyczącymi ochrony danych osobowych.  

Ponadto poinformował, że zgodnie z przepisami ustawy o dostępności cyfrowej 

transmisje sesji podlegają transkrypcji.  

W związku z trwającymi działaniami wojennymi na Ukrainie Przewodniczący poprosił 

o uczczenie minutą ciszy ofiar wojny. 

  

2.    Stwierdzenie prawomocności obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy Krzysztof Matuszak zwrócił się do radnych o 

potwierdzenie obecności w systemie eSesja. Na tej podstawie stwierdził, że na 

ogólną liczbę 15 radnych – w sesji potwierdziło obecność 11 (Radna Jolanta Graś 

była obecna, ale z przyczyn technicznych nie mogła wziąć udziału w głosowaniu), co 

wobec ustawowego składu Rady stanowi kworum umożliwiające kontynuację obrad 

jak i podejmowanie prawomocnych uchwał (nieobecni radni: Mateusz Kajzderski, 

Przemysław Chojan, Jacek Siminiak). 

  

3.    Przyjęcie protokołu z LII sesji. 



Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak poinformował, że protokół z sesji 

został przesłany radnym elektronicznie oraz był dostępny w formie analogowej w 

Biurze Rady. Zapytał, czy Rada przyjmuje protokół bez czytania, bądź zgłasza w tym 

przedmiocie uwagi? 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z LII sesji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Zbigniew Drgas, Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Janusz 

Ratajczak, Eugeniusz Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech 

Stępień, Marek Wendt 

BRAK GŁOSU (1) 

Paweł Prętki 

NIEOBECNI (4) 

Przemysław Chojan, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Jacek Siminiak 

 

4.    Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak złożył wniosek o wykreślenie z 

porządku obrad punktu 9. 

 

Z przyczyn technicznych Przewodniczący Rady ogłosił 10 min. przerwę w obradach. 

 

Po przerwie wznowił obrady. 

Poprosił o sprawdzenie kworum. 

 

Z przyczyn technicznych Radna Teresa Smorawska nie wzięła udziału w głosowaniu. 

 

 



Głosowano w sprawie: 

wniosku o wykreślenie punktu 9. z porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Szymon Krawczyk, Krzysztof 

Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Eugeniusz 

Skubiszyński, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt 

BRAK GŁOSU (1) 

Teresa Smorawska 

NIEOBECNI (2) 

Przemysław Chojan, Jacek Siminiak 

 

Porządek obrad – po zmianie 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LII sesji. 

4. Przyjęcie porządku obrad.  

5. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i 

porządku na terenie gminy Pniewy. (druk 427/22) 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnej stawki opłaty za opróżnianie 

zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych 

oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych. (druk 428/22)  

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie gminy Pniewy. (druk 429/22) 

 



8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wzoru deklaracji o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.(druk 430/22) 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru 

rewitalizacji  na terenie gminy Pniewy. (druk 431/23) 

10. Podjęcie uchwały w sprawie „Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Dębina, Buszewko, 

Szymanowo”.(druk 432/23) 

19. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie opłaty targowej (druk 433/23) 

20. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Województwu Wielkopolskiemu pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej na pokrycie części wkładu własnego 

w związku z realizacją Projektu pn. „Rewitalizacja linii kolejowej  

nr 368 Międzychód – Szamotuły” w ramach Programu Uzupełniania Lokalnej 

i Regionalnej Infrastruktury Kolejowej - Kolej+ do 2029 roku. (druk 434/22) 

21. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2023. (druk 435/23) 

22. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Pniewy na lata 2023-2032. (druk 436/23) 

23. Interpelacje i zapytania radnych. 

24. Wolne wnioski i informacje. 

25. Zakończenie 

 

5.    Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak odczytał informację o 

działaniach w okresie międzysesyjnym. 

Informacja Przewodniczącego Rady stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

  

6.    Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

Burmistrz Gminy Pniewy Jarosław Przewoźny przedstawił sprawozdanie z 

działalności w okresie międzysesyjnym od dnia 30 marca 2023 r. do 27 kwietnia - 

zgodnie z załącznikiem nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

O godz. 16.00 na sesję przybył radny Mateusz Kajzderski. Skład Rady – 13 osób. 

  

W odniesieniu do informacji Burmistrza, w celu uzyskania szczegółowych informacji  

zapytania złożyli radni: 



 

− Jacek Piechocki w sprawie spotkania z sołtysami w sprawie funduszu sołeckiego i 

utrzymania majątku służącego mieszkańcom wiosek, 

− Mateusz Kajzderski w sprawie możliwości napraw i wymiany uszkodzonych 

części rowerów miejskich. 

 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Jarosław Przewoźny. 

Do wypowiedzi odnieśli się również Przewodniczący Rady Krzysztof Matuszak oraz 

Zastępca Burmistrza Józef Ćwiertnia. 

 

7. Informacja o przyjętych wnioskach komisji w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że nie przyjęto 

żadnych wniosków. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił protokół z posiedzenia komisji z dnia 

26 kwietnia br. Tematem posiedzenia była kontrola wpływów do budżetu z tytułu 

opłat za zezwolenie na sprzedaż alkoholu, oraz sposób ich rozdysponowania w 2022 

r.  oraz funkcjonowanie Gminnej Komisji Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych.  

 

8. Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Pniewach. 

Przewodnicząca GKPiRPA Romana Bilewska przedstawiła sprawozdanie z 

działalności za rok 2022: 

− Gminnej Komisji Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych,  

− Pełnomocnika Burmistrza Gminy Pniewy ds. Profilaktyki,  

− Punktu Informacyjno-Konsultacyjnego.  

Niniejsze sprawozdanie stanowi załącznik 5 do niniejszego protokołu. 

 

W odniesieniu do przedstawionych informacji zapytania złożyli radni: 

− Paweł Prętki 

− Krzysztof Matuszak 

 



Odpowiedzi udzieliła Przewodnicząca GKPiRPA Romana Bilewska oraz Burmistrz 

Gminy Jarosław Przewoźny. 

 

O godz. 16.57 Przewodniczący Rady ogłosił 15 min. Przerwę w obradach. 

 

Po przerwie wznowił obrady. 

 

Poprosił o sprawdzenie kworum. 

 

9.  Podjęcie uchwały w sprawie przyznania nagrody za osiągnięcia w 

dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury za 

rok 2022. (druk 424/23). 

Niniejszy projekt uchwały przedstawiła Kierownik Ref. Promocji Anna Fliger. 

 

Komisja Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała niniejszy 

projekt. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie przyznania nagrody za osiągnięcia w dziedzinie twórczości 

artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury za rok 2022. (druk 424/23).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Szymon Krawczyk, Krzysztof 

Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Eugeniusz 

Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt 

NIEOBECNI (2) 

Przemysław Chojan, Jacek Siminiak 

 

 



Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR LIII/413/23 

w sprawie przyznania nagrody za osiągnięcia w dziedzinie twórczości 

artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury za rok 2022. 

Uchwała stanowi załącznik 6 do niniejszego protokołu. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania nagrody za osiągnięcia w 

działalności sportowej za rok 2022. (druk 425/23) 

Niniejszy projekt uchwały przedstawiła Kierownik Ref. Promocji Anna Fliger. 

 

Komisja Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała niniejszy 

projekt. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie przyznania nagrody za osiągnięcia w działalności sportowej za 

rok 2022. (druk 425/23).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Szymon Krawczyk, Krzysztof 

Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Eugeniusz 

Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt 

NIEOBECNI (2) 

Przemysław Chojan, Jacek Siminiak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR LIII/414/23 

w sprawie przyznania nagrody za osiągnięcia w działalności sportowej za 

rok 2022. 



Uchwała stanowi załącznik 7 do niniejszego protokołu. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na rok 2023 na terenie gminy 

Pniewy oraz określenia sezonu kąpielowego. (druk 426A/22) 

Niniejszy projekt przedstawił Inspektor Adam Graja. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego poinformował, iż Komisja wyraziła 

pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na rok 2023 na terenie gminy Pniewy oraz 

określenia sezonu kąpielowego. (druk 426A/23,).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Szymon Krawczyk, Krzysztof 

Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Eugeniusz 

Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt 

NIEOBECNI (2) 

Przemysław Chojan, Jacek Siminiak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR LIII/415/23 

w sprawie wykazu kąpielisk na rok 2023 na terenie gminy Pniewy oraz 

określenia sezonu kąpielowego  

Uchwała stanowi załącznik 8 do niniejszego protokołu. 

 

12. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie gminy Pniewy. (druk 427/22) 



Niniejszy projekt przedstawiła Inspektor Justyna Czepczyńska. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego poinformował, iż Komisja wyraziła 

pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały o zmianie uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie gminy Pniewy. (druk 427/23).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Szymon Krawczyk, Krzysztof 

Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Eugeniusz 

Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt 

NIEOBECNI (2) 

Przemysław Chojan, Jacek Siminiak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR LIII/416/23 

o zmianie uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie gminy Pniewy  

Uchwała stanowi załącznik 9 do niniejszego protokołu. 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnej stawki opłaty za opróżnianie 

zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych 

oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych. (druk 428/22) 

Niniejszy projekt przedstawiła Inspektor Justyna Czepczyńska. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego poinformował, iż Komisja wyraziła 

pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 



Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie określenia górnej stawki opłaty za opróżnianie zbiorników 

bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków 

i transportu nieczystości ciekłych. (druk 428/23).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Szymon Krawczyk, Krzysztof 

Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Eugeniusz 

Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt 

NIEOBECNI (2) 

Przemysław Chojan, Jacek Siminiak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR LIII/417/23 

w sprawie określenia górnej stawki opłaty za opróżnianie zbiorników 

bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni 

ścieków i transportu nieczystości ciekłych  

Uchwała stanowi załącznik 10 do niniejszego protokołu. 

 

14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie gminy Pniewy. (druk 

429/22) 

 

O godz. 17.45 sesję opuścił radny Szymon Krawczyk, powrócił o 17.46. 

 

Niniejszy projekt przedstawił Sam. Referent Damian Dubiel. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego poinformował, iż Komisja wyraziła 

pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 



Głosowano w sprawie: 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi na terenie gminy Pniewy. (druk 429/23).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Szymon Krawczyk, Krzysztof 

Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Eugeniusz 

Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt 

NIEOBECNI (2) 

Przemysław Chojan, Jacek Siminiak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR LIII/418/23 

zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi na terenie gminy Pniewy  

Uchwała stanowi załącznik 11 do niniejszego protokołu. 

 

15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wzoru deklaracji o 

wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.(druk 430/22) 

Niniejszy projekt przedstawił Sam. Referent Damian Dubiel. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego poinformował, iż Komisja wyraziła 

pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi.(druk 430/23).  

 

Wyniki głosowania 



ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Szymon Krawczyk, Krzysztof 

Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Eugeniusz 

Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt 

NIEOBECNI (2) 

Przemysław Chojan, Jacek Siminiak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR LIII/419/23 

zmieniającą uchwałę w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi 

Uchwała stanowi załącznik 12 do niniejszego protokołu. 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i 

obszaru rewitalizacji na terenie gminy Pniewy. (druk 431/23) 

Niniejszy projekt przedstawiła Kierownik Ref. Środków Zewnętrznych Aleksandra 

Gularek. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego poinformował, iż Komisja wyraziła 

pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji na 

terenie gminy Pniewy. (druk 431/23).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 



Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Szymon Krawczyk, Krzysztof 

Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Eugeniusz 

Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt 

NIEOBECNI (2) 

Przemysław Chojan, Jacek Siminiak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR LIII/420/23 

w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji na 

terenie gminy Pniewy  

Uchwała stanowi załącznik 13 do niniejszego protokołu 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie „Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Dębina, 

Buszewko, Szymanowo”.(druk 432/23) 

Niniejszy projekt przedstawiła Kierownik Ref. Środków Zewnętrznych Aleksandra 

Gularek. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego poinformował, iż Komisja wyraziła 

pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie „Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Dębina, Buszewko, 

Szymanowo”.(druk 432/23).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Szymon Krawczyk, Krzysztof 

Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Eugeniusz 

Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt 

NIEOBECNI (2) 



Przemysław Chojan, Jacek Siminiak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR LIII/421/23 

w sprawie „Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Dębina, Buszewko, Szymanowo” 

Uchwała stanowi załącznik 14 do niniejszego protokołu 

 

18. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie opłaty targowej (druk 

433/23) 

Niniejszy projekt przedstawiła Inspektor Magdalena Kotlarek-Bielejewska. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała, iż Komisja wyraziła 

pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Radna Jolanta Graś oświadczyła, że nie bierze udziału w głosowaniu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Zbigniew Drgas, Mateusz Kajzderski, Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek 

Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Eugeniusz Skubiszyński, Teresa 

Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt 

BRAK GŁOSU (1) 

Jolanta Graś 

NIEOBECNI (2) 

Przemysław Chojan, Jacek Siminiak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR LIII/422/23 

o zmianie uchwały w sprawie opłaty targowej 



Uchwała stanowi załącznik 15 do niniejszego protokołu 

 

19. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Województwu Wielkopolskiemu 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej na pokrycie części wkładu 

własnego w związku z realizacją Projektu pn. „Rewitalizacja linii kolejowej 

nr 368 Międzychód – Szamotuły” w ramach Programu Uzupełniania Lokalnej 

i Regionalnej Infrastruktury Kolejowej - Kolej+ do 2029 roku. (druk 434/22) 

Niniejszy projekt przedstawił Kierownik Ref. IiGP Jacek Korpik. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego poinformował, iż Komisja wyraziła 

pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie udzielenia Województwu Wielkopolskiemu pomocy finansowej w 

formie dotacji celowej na pokrycie części wkładu własnego w związku z realizacją 

Projektu pn. „Rewitalizacja linii kolejowej nr 368 Międzychód – Szamotuły” w ramach 

Programu Uzupełniania Lokalnej i Regionalnej Infrastruktury Kolejowej - Kolej+ do 

2029 roku. (druk 434/22).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Szymon Krawczyk, Krzysztof 

Matuszak, Jacek Piechocki, Janusz Ratajczak, Teresa Smorawska, Zdzisław 

Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Paweł Prętki 

BRAK GŁOSU (1) 

Eugeniusz Skubiszyński 

NIEOBECNI (2) 

Przemysław Chojan, Jacek Siminiak 



Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska przy 

jednym głosie wstrzymującym podjęła  

 

UCHWAŁĘ NR LIII/423/23 

w sprawie udzielenia Województwu Wielkopolskiemu pomocy finansowej w 

formie dotacji celowej na pokrycie części wkładu własnego w związku z 

realizacją Projektu pn. „Rewitalizacja linii kolejowej nr 368 Międzychód – 

Szamotuły” w ramach Programu Uzupełniania Lokalnej i Regionalnej 

Infrastruktury Kolejowej - Kolej+ do 2029 roku. 

Uchwała stanowi załącznik 16 do niniejszego protokołu 

 

20. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2023. (druk 435/23) 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawiła zgodnie z treścią Skarbnik Elżbieta 

Bandurowicz 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała, iż Komisja wyraziła 

pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2023. (druk 435/23).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Szymon Krawczyk, Krzysztof 

Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Eugeniusz 

Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt 

NIEOBECNI (2) 

Przemysław Chojan, Jacek Siminiak 

 

 

 



Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR LIII/424/23 

o zmianie uchwały budżetowej na rok 2023 

Uchwała stanowi załącznik 17 do niniejszego protokołu 

 

21. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Pniewy na lata 2023-2032. (druk 436/23) 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawiła zgodnie z treścią Skarbnik Elżbieta 

Bandurowicz 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała, iż Komisja wyraziła 

pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Pniewy na lata 2023-2032. (druk 436/23).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Szymon Krawczyk, Krzysztof 

Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Eugeniusz 

Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt 

NIEOBECNI (2) 

Przemysław Chojan, Jacek Siminiak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR LIII/425/23 

o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Pniewy na lata 2023-2032 



Uchwała stanowi załącznik 18 do niniejszego protokołu 

 

22. Interpelacje i zapytania radnych. 

 
Radny Jacek Piechocki zapytał w sprawie inwestycji koreańskiej firmy zajmującej się 

obróbką metali. 

 

Burmistrz Jarosław Przewoźny w powyższej sprawie poinformował, o trwającym 

postępowaniu środowiskowym. 

 

Radny Jacek Piechocki  zapytał o opinię burmistrza w sprawie możliwości 

wystąpienia na drogę sądową w związku z ekspertyzą z firmy FMC Wołomin w 

sprawie instalacji  fotowoltaicznej. 

 

Burmistrz Jarosław Przewoźny wyjaśnił, że wskazówki, które są ujęte w ekspertyzie, 

zostały przekazane wykonawcy. W kolejnym etapie będzie przygotowane 

wystąpienie o zwrot kosztów, które ponieśliśmy.  

 

Radny Szymon Krawczyk podjął temat niszczenia rowerów miejskich oraz 

zniszczenia części ścieżki rowerowej przy posesji na ul. Poznańskiej 19. 

 

Burmistrz Jarosław Przewoźny poinformował o mapie zagrożeń i wskazał na 

konieczności zgłoszeń straży miejskiej i policji tego typu zdarzeń.  

 

23. Wolne wnioski i informacje. 

 

Radny Jacek Piechocki poinformował, iż otrzymał informację z Prokuratury 

Rejonowej w Szamotułach o wszczętym śledztwie w sprawie niewłaściwej realizacji 

inwestycji fotowoltaiki.  

 

Burmistrz Jarosław Przewoźny poinformował, że Gmina nie otrzymała żadnej 

informacji na temat prowadzonego śledztwa. 

Wypowiedź Burmistrza uzupełnił Zastępca Burmistrza. 

 



Przewodniczący Rady przypomniał o obowiązku złożenia oświadczeń majątkowych. 

Prezes PPK Romana Kozub wyjaśniła, że od jutra zaczynają obowiązywać nowe 

taryfy. Zachęciła do korzystania z e-faktury. 

 

24. Zakończenie 

Z uwagi na zrealizowanie porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy 

Krzysztof Matuszak podziękował uczestnikom za udział i  LII sesję Rady Miejskiej 

uznał za zakończoną. 

 

Sporządziła            Przewodniczący Rady Miejskiej 

Magda Balcer                                Radny Krzysztof Matuszak  

  

 

 


